

**No. 41587**

---

**Sweden  
and  
Denmark**

**Exchange of notes constituting an agreement between Sweden and Denmark concerning duty free quotas for imports of paper products from Sweden. Brussels, 22 July 1972**

**Entry into force:** *1 January 1973, the date of entry into force of the Agreement of 22 July 1972 between Sweden and the European Economic Community concerning economic relations*

**Authentic text:** *English*

**Registration with the Secretariat of the United Nations:** *Sweden, 1 June 2005*

---

**Suède  
et  
Danemark**

**Échange de notes constituant un accord entre la Suède et le Danemark constituant un accord relatif à la fixation de contingents bors-taxe pour l'importation de produits suédois à base de papier. Bruxelles, 22 juillet 1972**

**Entrée en vigueur :** *1er janvier 1973, date de l'entrée en vigueur de l'Accord du 22 juillet 1972 entre la Suède et la Communauté économique européenne relatif aux relations économiques*

**Texte authentique :** *anglais*

**Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :** *Suède, 1er juin 2005*

[ ENGLISH TEXT -- TEXTE ANGLAIS ]

I

*Mission du Danemark auprès des Communautés européennes\**

Bruxelles, le 22nd July, 1972\*\*

Your Excellency,

I have the honour to inform you, that the Danish Government undertake to open in each of the years from 1974 to 1983 inclusive the duty free quotas for imports from Sweden in the paper sector as set out in Annex A to Protocol 1 of the Agreement between Sweden and the European Economic Community.

I have the honour to be, with the highest consideration, your Excellency's obedient servant.

FINN GUNDELACH

Ambassador

Head of the Danish Mission to the European Communities

H.E. Ambassador Erik von Sydow

Head of the Swedish Delegation

to the European Communities

\*Danish Mission to the European Communities

\*\*Brussels, 22nd July, 1972

II

Brussels, 22nd July, 1972

Your Excellency,

I have the honour to acknowledge the receipt of your [Note] of July 22, 1972, the text of which is as follows:

*[See note I]*

I have the honour to be, with the highest consideration, Your Excellency's obedient servant.

ERIK VON SYDOW  
Ambassador  
Head of the Swedish Delegation to the European Communities

[TRANSLATION -- TRADUCTION]

I

*Mission du Danemark auprès des Communautés européennes*

Bruxelles, le 22 juillet 1972

Monsieur l'Ambassadeur,

J'ai l'honneur de vous informer que le Gouvernement danois s'engage à ouvrir au cours de chaque année allant de 1974 à 1983 inclus les contingents hors-taxe relatifs aux importations de produits suédois à base de papier, comme fixé dans l'Annexe A au Protocole I de l'Accord entre la Suède et la Communauté économique européenne.

Je vous prie d'agréer l'assurance, etc.

L'Ambassadeur  
Chef de la Mission danoise auprès des Communautés européennes  
FINN GUNDELACH

À Son Excellence M. l'Ambassadeur Erik von Sydow  
Chef de la Délégation suédoise auprès des Communautés européennes

II

Bruxelles, le 22 juillet 1972

Monsieur l'Ambassadeur,

J'ai l'honneur d'accuser réception de votre note du 22 juillet 1972 dont le texte se lit comme suit:

*[Voir note I]*

Veillez agréer, Monsieur l'Ambassadeur, etc.

L'Ambassadeur,  
Chef de la Délégation suédoise auprès des Communautés européennes  
ERIK VON SYDOW

